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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. november 22-én, a 
biatorbágyi Városháza tanácstermében (Biatorbágy, Baross G. u. 2/a.) megtartott 
munkaterven kívüli üléséről. 

Jelen vannak: 
Tarjáni István  polgármester  
Tálas-Tamássy Richárd alpolgármester 
Barabás József  képviselő  
Csepregi Miklós  képviselő 
Lóth Gyula képviselő 
Mohácsy István képviselő 
Nánási-Kézdy Tamás képviselő 
Sisa Márk Ádám  képviselő 
Szanyi József  képviselő 
dr. Szabó Ferenc jegyző 
dr. Major Mónika aljegyző 
Czuczor Orsolya    pénzügyi osztályvezető 
Miklós Krisztina   Polgármesteri Kabinet Iroda vezetője 
Mester László   kommunikációs tanácsadó 
Balog Gábor   felvétel rögzítő 
Pénzesné Szép Anna   testületi ea. 
 
Tarjáni István: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 fővel 
határozatképes, az ülést 16:30 órakor megnyitja. Javaslatot tesz a napirendi pontokra, a 
meghívóval megegyezően.  
 
Miután a napirendi pontokkal kapcsolatban javaslat nem érkezett, szavazásra teszi fel a 
napirendet. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 9 igen, azaz egyhangú szavazás 
mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor), határozathozatal mellőzésével – a 
következő napirendet fogadja el: 
 
 
Napirend: 

1. Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának 
3/2011. (02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előadó: polgármester 
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1)  Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előadó: polgármester 
Az írásos előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza. 

Tarjáni István: Ezt megelőzően a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta ezt a 
javaslatot és a képviselő-testületnek javasolja elfogadásra a személyekkel egyetemben. 

Kérdések, hozzászólások, javaslatok: 

Lóth Gyula: Ahogy a Pénzügyi Bizottságon, itt is elmondja ugyanazt tartalmilag. Személy 
szerint sajnálja, hogy Nánási-Kézdy Tamás kikerül a bizottság vezetéséből. Továbbra is 
tartja azt, hogy egy értékes tagját veszíti el a bizottság. Nagyon örül annak, hogy Dr. 
Leveles-Barta Tímea bekerül a bizottságba, szerinte ez egy szakmai előrelépés is lehet. 
Továbbá, ahogy a Pénzügyi Bizottságnál is javasolta, javaslatot tesz arra, hogy ne kizárólag 
politikai döntés alapján legyenek a bizottságok elnöki tagjai kiosztva, és ezért az OKEB élére 
Csepregi Miklóst javasolja, aki jelenleg a testületben az egyetlen egyesület és párton kívüli 
képviselő. Ezzel bizonyos fokig függetlenséget tudnának biztosítani, illetve az 
élettapasztalata és a széleskörű látásmódja megfelelő vezetést biztosítana a bizottság 
részére.  

Csepregi Miklós: Köszöni az ajánlást és elfogadja a felkérést. Akik itt nézik a testületi 
üléseket, nem biztos, hogy tudják, az ő kedvükért elmondja, hogy vannak munkaterv szerinti, 
meg munkaterven túli üléseink. Az egyiket úgy hívják, hogy rendes, a másikat meg 
rendkívüli, így is szokták mondani. Most, amikor rendkívüli, vagy munkaterven kívüli ülés 
van, akkor mindig szokott előtte jönni egy néhány nappal, egy héttel, egy telefon, hogy jó-e, 
megfelelő-e az alkalom, ráérnek-e, ide tudnak-e jönni, ez most elmaradt valamiért. 
Valószínűleg ennek tudható be az, hogy Bodorkos Ádám, Horváth András és Varga László 
képviselőtársaik nem tudnak jelen lenni az ülésen. Ezt nagyon sajnálja, pedig ez egy nagyon 
jó szokás és sajnálja, hogy ez most elmaradt. A másik része, hogy meg van döbbenve azon 
a sebességen, ami itt zajlik a szerepcserékben. Előző ülésen beszéltek polgármester úrral és 
két mondat erejéig rákérdezett, hogy ki fogja betölteni Dr. Cserniczky Tamás alpolgármester 
megüresedett helyét. Polgármester úr azt mondta, hogy egy alpolgármester lesz a jövőben 
és ez Tálas-Tamássy Richárd és ő fogja betölteni mind a két funkciót, illetve annyi feladat 
van, hogy azt egy alpolgármester el tudja látni. Ezzel szemben múlt héten, 16-án, pénteki 
napra esett, megszületnek a lemondások. Ma van 22-e és ma már meg is lesznek választva 
az új felállásban a bizottsági elnök úr, illetve a polgármester úr. Ez nagyon furcsa, hogy ezt 
ennyire gyorsan, mindenféle egyeztetés nélkül meg lehet tenni. Felmerült benne két kérdés, 
hogy Nánási-Kézdy Tamás képviselőtársának az Értéktár Bizottságbéli elnöksége az nem 
összeférhetetlen-e esetleg az alpolgármesterséggel. Vagy Sisa Márk képviselő úrnak a 
Juhász Ferenc Művelődési Központban az állása, az alkalmazotti státusza az nem 
összeférhetetlen-e akár a képviselői státuszával, akár az Oktatási Kulturális és 
Egészségügyi Bizottság vezetésével? Csak reméli, hogy ez az agilis, ez a promt, ez a már 
már vehemens tempó ez így megmarad bennük és ahogy ezt most meg tudják csinálni 5-6 
nap leforgása alatt, ezt a tempót tudják majd tartani és hogy amikor a város ügyeiben vannak 
problémák, akkor ott is ilyen sebességgel tudunk dolgozni. A Szily kastély tornatermén 
három hónap alatt nem sikerült előrelépni, még mindig a papírtologatás megy. A Skate-
parkban talán egy éve küzdenek a lakók, és küzdenek itt is, hogy megoldást találjanak és 
még mindig nincs végső és jó megoldás. A traffiboxok elhelyezésének ügyében márciusban 
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ült itt dr. Öveges Kristóf rendőrkapitány úr, és azóta nem tudtak ebben előrelépni. Vagy, 
hogy egy nagyon megosztó dolgot is mondjon, a zöld hulladék égetése ügyében 
polgármester úr már több évvel ezelőtt, még a Covid idején tett ígéretet arra, hogy 
csatlakoznak az országos szabályozáshoz, meg a civilizált világhoz és ez ügyben is hoznak 
döntést. Ezek az ügyek sokkal lassabban mennek, nem tudja, hogy miért. Lóth Gyula a 
számok embere, még most is, de néhány évvel ezelőtt még biztosan tudta fejből idézni, hogy 
a 2019-es választásokon melyik választókörzetben hány szavazatot kapott melyik jelölt. Az 
összegzésre emlékszik mindig, hogy néhány szavazatnyi különbség volt a FIDESZ meg a 
Szövetség Biatorbágyért Egyesület jelöltjei között. Ezzel szemben azóta is és ezen túl is az 
összes közjogi funkciót, ami nem képviselői és nem bizottsági tag, azt csak fideszes kolléga 
tölti be. Van 2 tanácsnokuk, mind a kettő fideszes. Van két alpolgármesterük, mind a kettő 
fideszes, van két bizottságuk, két bizottsági elnökkel, mind a kettő fideszes, és van egy 
harmadik bizottságuk Nánási-Kézdy Tamás Értéktár Bizottság, szintén egy fideszes. Ez már 
7 is nem csak 6. Halkan teszi föl ezt a kérdést, és tudja, hogy nagyon elméleti, és naiv, de 
biztosak abban, hogy ez volt a választói akarat? Amikor a FIDESZ kapott 47%-ot, az ellenfél 
46%-ot, és tulajdonképpen minden funkció a FIDESZ kezében van. Tudja, hogy ez jogilag 
megállja a helyét, ezt nem is vitatja egy másodpercre sem, de biztos, hogy ezt akarták a 
választók? Közel ugyanannyi szavazatot kapott a két csapat, és az SZBE-nek egyetlen tagja 
sem kapott az elmúlt négy évben lehetőséget. Erre Barabás József képviselőtársa elég 
gyakran, még talán néhány évvel ezelőtt is emlékszik, hogy többször fölhívta erre a 
figyelmet, hogy ez így aránytalan. Szerinte is az. Ha megnézik a magyar Országgyűlést, ahol 
199 képviselő van, ebből 135 fideszes, ez 67-68 %, de még ebben az összeállításban is van 
az Országgyűlésnek hat alelnöke, akikből kettő ellenzéki. Van az Országgyűlésnek aztán 
talán tizenhat bizottsága, és a tizenhat bizottságból számos. ellenzéki vezetésű bizottsága 
van, és olyan kritikus bizottságok is, mint például a törvényalkotási, vagy éppen a 
költségvetési bizottság. Ezzel szemben itt, ebben a testületben fideszesen kívül más nem 
kap lehetőséget arra, hogy bebizonyítsa, hogy ő is képes, és ő is tud legalább annyira 
cselekedni Biatorbágyért, mint egy fideszes. Ezt őszintén sajnálja, és ezzel sokat veszítenek. 
Ezek után mindenki számára egyértelmű, hogy ezt a javaslatot nem fogja tudni ebben a 
formájában támogatni.  

Tarjáni István: Az összeférhetetlenséggel kapcsolatban jegyző úr válaszol. 

dr. Szabó Ferenc: Tényleg csak az összeférhetetlenséghez szeretne hozzászólni, politikai 
jellegű kérdésekre nem szeretne válaszolni. A bizottságok felsorolásánál az Értéktár 
Bizottság az nem az önkormányzatnak egy szervezeti bizottsága. A hungarikum törvény által 
egy ajánlott bizottság, amelyik teljesen másfajta feladattal rendelkezik. A név valóban 
megtévesztő, mind a háromnak bizottság a neve. Az Értéktár Bizottság az nem egy 
javaslattételi szerv. Hungarikumokkal, értékekkel foglalkozik, és nem is képviselők a tagjai, 
teljesen más a felépítése, más a struktúrája. Ez nem összeférhetetlen az egyik kérdésre 
válaszolva. A másik felvetése a Sisa Márk Ádámnak az összeférhetetlenségére vonatkozik, 
azt is megvizsgálták, és az összeférhetetlenség kérdését részletesen leírja az önkormányzati 
törvény, és közművelődési intézmény munkavállalója az nem összeférhetetlen egy 
bizottsági, elnöki tisztséggel.  

Barabás József: Amit Csepregi úr felsorolt, mindben külön cégek vannak benne és azokkal 
húzódik így a dolog. Ami most itt eldől, itt helyben kellett megoldani és érdekes, helyben meg 
tudják oldani, a cégekkel hosszadalmas. Nem kellett ide-oda szaladgálni, itt megoldják és ez 
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azt jelenti, hogy működnek. Az, hogy tényleg tegnap kapták meg, mindegy most már. Amit 
Csepregi úr most előadott, gondolja, hogy valaki megszavazza, hogy ő legyen?  

Csepregi Miklós: Örül, hogy különböznek ebben, hogy az egyéni ambícióit azt nem rendeli 
alá annak, hogy milyen véleményt fogalmaz meg. Nem azért mondja azt, mert bárkit ezzel 
meg szeretne bántani vagy bárkit kellemetlen helyzetbe szeretne hozni, meg azért sem 
mondja, mert magának ezzel előnyt szeretnek kovácsolni, hanem azért mondja, mert ezt 
gondolja. Ha rá szavaz, ha nem szavaz rá, mind a két esetben ezt fogja gondolni. Továbbra 
is azt mondja és gondolja, amit az előbb is elmondott, hogy nem fair és nem tükrözi a 
választások eredményét az az összeállítás most, ami eddig volt és ami azután lesz. A mai 
alkalom az egy kiváló lehetőség arra, hogy ezen változtassanak. Nem a saját személyéhez 
ragaszkodik, hanem ahhoz, hogy az arányokat megváltoztassák.  

Tarjáni István: Egy módosító javaslat hangzott el. Ezt fogja most feltenni szavazásra. 
 
Szavazás: 
Lóth Gyula módosító indítványa, mely szerint a képviselő-testület Csepregi Miklós települési 
képviselőt válassza meg az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság elnökének - 2 
igen, 2 ellenszavazat, 5 tartózkodás mellett (a szavazáskor 9 fő képviselő volt jelen) - nem 
kapta meg a szükséges többséget. 

Tarjáni István: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság azt javasolja a képviselő-
testületnek, hogy az alpolgármester díjazásához hasonlóan az alpolgármester díjazása is a 
polgármester díjazásának a 90 százaléka legyen. Ez jelenleg 80 százalék. Az 
előterjesztésben a társadalmi megbízatású alpolgármester díjazása 90 százalékkal szerepel, 
és ehhez tette azt a javaslatot a bizottság, hogy ugyanezt az arányt biztosítsa a testület a 
főállású alpolgármester esetében is. Ezt nem ismertette, elnézést kér ezért. Természetesen 
erről külön fognak szavazni, az egy külön határozati javaslatként fog szerepelni a 
szavazásokban.  

Nánási-Kézdy Tamás: Kéri, hogy nézzék el, hogy a beszéde még nem száz százalékos a 
kórházi kezelés után. Nem teljesen a módosító indítványhoz szeretne szólni, hanem arra 
szeretne emlékeztetni, hogy amikor a legutóbbi választások voltak Biatorbágyon, és 
megszülettek az eredmények, akkor javaslatot tett a polgármester úr arra vonatkozóan, hogy 
a bizottsági elnöki posztokat is, tagsági posztokat milyen módon töltse be a két szervezet. Ez 
a javaslat ugyanazt az arányt tartalmazta, mint most. Ezt a javaslatot a szövetség elfogadta. 
Nem tett módosító indítványt emlékei szerint.  

Csepregi Miklós: Köszöni az emlékeztetőt. Most teszik a módosító javaslatot. 2019-ben 0 
kilométeres képviselő volt, nem sok elképzelése volt arról, hogy hogyan működik az 
önkormányzat legbelülről, és kéri, nézze el ezt neki, hogy tapasztalatlansága okán nem 
tudott ezzel akkor érdemben foglalkozni. Most van mögötte 4 év tapasztalat, biztos, hogy 
felkészültebb, mint 4 évvel ezelőtt, de 4 évvel ezelőtt volt, most meg most van, tehát most 
teszik a módosító javaslatot.  

Barabás József: Csak annyit szeretne még hozzáfűzni, hogy van hátra még egy pár hónap. 
Most 4 évig nem volt semmi olyan dolog, hogy nekik mentek volna bármi okból fogva. Mikor 
megmondták, hogy mi lesz akkor se mentek nekik. Akkor most miért kellene? Van hátra még 
egy pár hónap, most kár ezzel erősködni.  
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Csepregi Miklós: Egy év van vissza. Ez az öt éves ciklusnak a húsz százaléka. Az egy 
jelentős része a képviselői mandátumuknak. Másrészt pedig, amikor, talán tavaly 
márciusban, amikor Mohácsy István került az OKEB-nek az élére, akkor is jelölte őt is Lóth 
Gyula, és akkor sem kapott támogatást. Tehát ez nem az első alkalom, hanem a második 
alkalom, hogy jelezték, hogy ebből a hat fős közjogi csapatból szeretnének magunknak a 
választási eredményekkel, ha nem is megegyező, de legalább jelképes pozíciót szerezni.  

Tarjáni István: Úgy látja, hogy több észrevétel nincs, így akkor újraindítja a szavazást. Az 
egyik módosító indítványról már szavaztak. A sorrend a jegyző úrral egyeztetve úgy fog 
történni, ezt előre fogja mondani, hogy a határozati javaslatok közül a 3-as, 4-es, 5-ösről 
fognak először szavazni ebben a sorrendben, aztán a rendelet módosításáról, és azután 
pedig az 1-es és 2-es számú határozati javaslatról fog szavazást kérni. Hatodikként a 
Pénzügyi Bizottság által javasolt határozatot, vagy módosítást fogja feltenni, amit jegyző úr 
fog ismertetni pontosan szó szerint. Ez a főállású alpolgármester díjazásáról szól, amit a 
bizottság tett. Akkor kezdjék a szavazást a 3-as határozati javaslattal, amely a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság elnökének megválasztásáról szól. Konkrétan, december 1-je 
napjával Mohácsy István képviselőt javasolta a Pénzügyi Bizottság erre a státuszra.  

Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 7 igen, 1 ellenszavazat, 1 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
266/2023. (XI. 22.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról és az ehhez kapcsolódó személyi 
döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság elnökének megválasztásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottság elnökének megválasztásáról az alábbi döntést hozza: 
2023. december 1. napjával Mohácsy István települési képviselőt választja meg a Pénzügyi 
és Városfejlesztési Bizottság elnökének. 
 
Határidő: 2023. december 1. 
Felelős: Polgármester 
A végrehajtást végzi: Szervezési Osztály, HR referens 

 
Tarjáni István: Következő határozatunk a 4-es számmal jelölt, itt szintén a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjának a megválasztása szerepel ebben a 
javaslatban, Dr. Leveles-Barta Tímea a bizottság javaslata a bizottság úgynevezett külsős 
tagjának. Szavazásra teszi fel Dr. Leveles-Barta Tímea személyét. 
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Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 9 igen, 0 ellenszavazat, 0 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
267/2023. (XI. 22.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról és az ehhez kapcsolódó személyi 
döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság nem képviselő tagjának megválasztásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottság nem képviselő tagjának megválasztásáról az alábbi döntést hozza: 
2023. december 1. napjával megválasztja dr. Leveles-Barta Tímeát a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjának.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
A végrehajtást végzi: Szervezési Osztály, HR referens 

 
Tarjáni István: Következő határozati javaslatunk az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottság elnökének a megválasztásáról szól, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság Sisa 
Márk Ádámot javasolja erre a posztra. Szavazásra teszi fel a javaslatot. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 7 igen, 2 ellenszavazat, 0 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
268/2023. (XI. 22.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról és az ehhez kapcsolódó személyi 
döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottság elnökének megválasztásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottság elnökének megválasztásáról az alábbi döntést hozza: 
2023. december 1. napjával Sisa Márk Ádám települési képviselőt választja meg az 
Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság elnökének. 
Határidő: 2023. december 1. 
Felelős: Polgármester 
A végrehajtást végzi: Szervezési Osztály, HR referens 
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Tarjáni István: Következik a rendeletmódosítás, amelyben ezek a funkciók megjelennek. A 
rendelettervezetet teszi fel szavazásra. Rendeletről lévén szó, minősített többség, 7 igen kell 
az elfogadáshoz. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Biatorbágy Város 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 31/2023. (XI. 22.) önkormányzati rendeletét – 7 
igen, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – 
megalkotja.  
Az elfogadott rendeletet a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza. 
Tarjáni István: Következő határozatunk az 1-es számmal jelzett. Ez pedig a társadalmi 
megbízatású alpolgármester személyének a megválasztásáról szól. A bizottság Nánási-
Kézdy Tamást javasolja erre a posztra. Szavazásra teszi fel a javaslatot. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 7 igen, 1 ellenszavazat, 1 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
269/2023. (XI. 22.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról és az ehhez kapcsolódó személyi 
döntésekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete társadalmi megbízatású 

alpolgármesterének megválasztásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a társadalmi megbízatású 
alpolgármester személyének megválasztásáról, tiszteletdíjának és költségtérítésének 
megállapításáról az alábbi döntést hozza: 
2023. december 1. napjával Nánási-Kézdy Tamást települési képviselőt választja meg 
társadalmi megbízatású alpolgármesternek. 
 
Határidő: 2023. december 1. 
Felelős: Polgármester 
A végrehajtást végzi: Szervezési Osztály 
 
Tarjáni István: És akkor a 2-es számmal jelzett határozati javaslat a társadalmi megbízatású 
alpolgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról szól, amely a 
társadalmi megbízatású polgármester. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 7 igen, 1 ellenszavazat, 1 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
270/2023. (XI. 22.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 

(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról és az ehhez kapcsolódó személyi 
döntésekről 

A társadalmi megbízatású alpolgármester illetményének és költségtérítésének 
megállapításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (továbbiakban Mötv.) 80. § (2) 
bekezdése alapján Nánási-Kézdy Tamás társadalmi megbízatású alpolgármester 
illetményét bruttó 438.750.- Ft-ban, a társadalmi megbízatású polgármester illetményének 
90%-ában határozza meg, továbbá költségtérítését illetményének 15%-ának megfelelő 
összegben állapítja meg. 
 
Határidő: 2023. december 1. 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: HR referens 
 
dr. Szabó Ferenc: A következő határozati javaslatot is felolvasná, mivel ez írásban nem 
ment ki. "Biatorbágy Város Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló törvény 8.§.1.bekezdés alapján Tálas-Tamássy Richárd főállású 
Alpolgármester illetményét 2023. december 1. napjától bruttó 877.500 Ft-ban, Tarjáni István 
főállású polgármester illetményének 90 százalékában határozza meg, továbbá 
költségtérítését illetményének 15 százalékának megfelelő összegben állapítja meg." 
Tarjáni István: Szavazásra teszi fel az elhangzott javaslatot. 
 
Szavazás: 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 6 igen, 1 ellenszavazat, 2 
tartózkodás mellett (9 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
271/2023. (XI. 22.) határozata 

 
A főállású alpolgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (továbbiakban Mötv.) 80. § (1) 
bekezdése alapján Tálas-Tamássy Richárd főállású alpolgármester illetményét 2023. 
december 01. napjától, bruttó 877 500 Ft-ban, Tarjáni István főállású polgármester 
illetményének 90%-ban határozza meg, továbbá költségtérítését illetményének 15%-ának 
megfelelő összegben állapítja meg. 
 
 
Határidő: Azonnal 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: HR referens 
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Tarjáni István: Ezzel a mai képviselő-testületi ülés végére értek, a jövő héten találkoznak 
bizottsági és testületi ülésen - és egyébként gratulál az új tisztségviselőknek és jó munkát 
kíván a következőkben. Megköszöni a részvételt, az ülést 16:57-kor bezárja. 
 

K.m.f. 
 

 Tarjáni István  dr. Szabó Ferenc 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 


